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Päevakord: 

 

1. Aseri sõimerühma jätkamine – direktor Kätlin Marjapuu. 

2. Parkimine Kunda majas – direktor Kätlin Marjapuu. 

3. Lasteaed Kelluke palgajuhendis tehtud muudatused – direktor Kätlin Marjapuu. 

4. Jooksvad küsimused: a) Öökullide rühma küsimus toitlustamise kohta; b) suvisel ajal 

valverühm Viru-Nigulasse; c) lasteaia uneajal mitte magavatele lastele tegevuse 

leidmine; d) olukord võlglastega; e) Kunda maja probleem haisvate tualettidega; f) 

Kunda maja osad lapsevanema soovivad lastele logopeedilist hindamist; g) Kunda 

Krõllide rühmas lõpeb ühel õpetajatest leping, mis saab edasi? 

 

1. Direktor Kätlin Marjapuu ettekanne. 

 

Direktori esitlus ja ülevaade olukorrast - hetkel Aseri majas laste arv rühmades ja sügisene 

prognoos esitatud avalduste põhjal. Prognoosi alusel sügisest sõimerühmas 2 last. Ülevaade 

võimalikust muudatusest - moodustada Aseri majas sügisest liitrühm ning selle plussid ja 

miinused. Plussid ja miinused tõi direktor välja arvestades Aseris toimunud koosolekul 

arutletut. Aseri lapsevanemal võimalus laps viia ka Kunda või Viru-Nigula maja 

sõimerühma. Aseri maja õpetajate keeletestide tulemustest sõltub personali 

komplekteerimine sügiseks - juuni keskpaigaks on tulemused teada ja selgub, kes ja millises 

rühmas jätkab. Kui Aseris Leevikeste ja Pääsukeste rühmad liidetakse liitrühmaks, siis 

sõimerühma ruumi saavad kasutada õpetajad erinevateks tegevusteks (õppetegevus vms), 

ruum ei jää tühjaks. Direktoril on plaanis on võtta uue ametikohaga tööle inimene, kes 

tegeleb kolme maja majandusküsimustega/haldamisega, tuleohutusega ning on valmis 

asendama ka rühmades. Liitrühma loomine ei tähenda muudatusi õppekavas, see ei ole 

erirühm, eraldi väljaõpet selle jaoks õpetajatele ei ole. Päevakava on liitrühmas samasugune 

kui samavanuseliste laste rühmas. Kundas on hästi toimiv liitrühm. Õppejuht tutvus 

põhjaliku uuringuga liitrühmade ja tavaliste rühmade kohta (kooliminevate laste kohta): 

ainukene väike erinevus oli laste füüsilise arengu tulemustes, ülejäänud tulemused (vaimne 

ja sotsiaalne areng jne) olid kõik liitrühma lastel paremad kui ühevanuseliste rühmas. 
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Uuring tehtud Tallinna ümbruse lasteaedade kohta, rohkem infot saab õppejuhilt. 

Hoolekogu liikmed esitasid muudatust toetavaid kui ka mittetoetavaid seisukohti. 

 

2. Parkimine Kunda majas. 

 

Vald on olukorda vaatlemas käinud. Lubati parkla joonida maikuu jooksul. Muruplatsi 

arvelt parkla laiendamist vallavalitsus vajalikus ei pidanud.  

 

3. Lasteaed Kelluke palgajuhendis tehtud muudatused. 

 

Peamised muudatused seotud asendustasudega, õpetajatele koosolekutel teatavaks tehtud. 

Muudatused vajavad veel ülevaatamist valla juristiga, palgajuhend saab valmis sügiseks.  

 

4. Jooksvad küsimused. 

 

a) Öökullide lapsevanema arvamusel on lasteaia hommikusöök väga ühekülgne - pidevalt 

on pudru. Lisaks on päevamenüüs on tihti võõrapäraseid maitseid, mis on küll väga 

tervislikud, aga lastele võõrad ja nad ei söö toitu seetõttu. Võib tekkida olukord, kus 

laps ei söö päeva jooksul ühelgi toidukorral. Direktor võttis ühendust toitlustusjuhiga - 

varasemalt on hoolekoguga kokkulepitud, et üks kord nädalas on hommikusöögi 

menüüs midagi muud, kui puder. Toitlustusjuht tõi välja, et lasteaial on väga kvaliteetne 

tooraine ja puder on lasteaia toitlustuses väga tähtis kui soe ja toekas hommikusöök. 

Direktor ütles, et võimalus on laps hommikusöögi nimekirjast maha võtta, et 

lapsevanem ei peaks selle toidukorra eest tasuma.  

 

b) Valverühm Viru-Nigulasse juuli kuuks - esialgse uuringu kohaselt on umbes 10 

lapsevanemat avaldanud soovi tuua laps lasteaeda ka juulis. Tuleks korraldada küsitlus 

näiteks Eliisis, palju lapsi juulis kohti vajaks. Selleks aastaks enam valverühma avada 

ei saa, puhkused on planeeritud jne. Teema vajab reguleerimist (ettemaks vms), et ei 

tekiks olukorda, kus lapsevanem paneb lapse kirja, aga tegelikult käib terve valverühma 

peale kohal vaid paar last (Kunda majast on kogemus, et kirja pannakse küll, aga lapsi 

kohale ei tooda). Direktor ütleb, et sügisel minnakse selle teemaga edasi, kui toimuvad 

rühmakoosolekud jne.  

 

c) Uneajal mittemagavale lapsele teise tegevuse leidmine - igas rühmas on lapsi, kes 

lõunaund ei maga. Kas on võimalus leida sellistele lastele teine tegevus, nii et nad 

magavaid lapsi ei sega? Direktor vastab, et selle teemaline koosolek oli õpetajatega, 

jõuti lahenduseni, et sõimerühma lastele peab jääma lõunauni, aiarühma lapsed peavad 

vähemalt 45 minutiks voodisse tulema. Kui aiarühmalaps magama ei jää, siis on 

võimalus laps voodist välja lubada teisele vaiksele tegevusele. See peab olema 

kooskõlas lapsevanemaga, kas laps võib voodist välja tulla peale 45 minutit või peaks 

ta siiski voodis olema ja saama selle nii öelda vaikse puhkehetke. 

 

d) Võlglased - õppejuht on teemaga tegelenud, võlglastega on kontakteerutud ja võlad 

laekuvad. Probleemid on võlglastega, kelle lapsed on lasteaia lõpetanud. Vall 

sotsiaalosakond tegeleb samuti võlglastega. 

 

e) Kunda maja rühmatualetid - lapsevanema sõnul vajavad tualetid remonti. Direktor 

nõustub, et kuna maja on vana, siis selliseid probleeme on ja ta püüab sellega edasi 

tegeleda.  
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f) Lasteaias ei ole logopeedi - osad vanemad soovivad logopeedilist hindamist oma lastele. 

Õppejuhi sõnul peab lapsevanem ise pöörduma Rajaleidjasse, kui näiteks 

arenguvestlusel selgub, et lapsel on mingis osas mahajäämus vms, õpetaja ei saa last 

Rajaleidjasse saata. Jätkuvalt on üle Eestiline probleem, et tugiteenuste spetsialiste ei 

ole võimalik leida igasse asutusse eraldi inimest. 

 

g) Kunda maja Krõllide rühma õpetaja leping lõpeb - direktor vastab, et plaanis on liikuda 

järjest igas majas ja igas rühmas edasi assistendi süsteemiga. Muudatusi tehakse esialgu 

rühmades, kus praegu meeskonnana asi ei toimi. Direktor lubas lastevanematele anda 

tagasisidet, mis saab Krõllide rühmas peale ühe õpetaja lepingu lõppemist, mai 

keskpaigaks. 

 

Järgmine hoolekogu koosolek toimub 06.06.2024 kell 17:30 Kunda majas. 

 

 

 

/allkirjastatud digitaalselt/     /allkirjastatud digitaalselt/ 

Liina Vasar        Kaidi Reimer 

juhataja        protokollija 


